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Geluidsnormen voor fuiven  -  Informeren van lokale besturen

Een van de knelpunten die de Ambrassade in de brochure “Regulitis” aanhaalt, zijn de 
geluidsnormen op fuiven. Sinds 1 januari 2013 zijn er nieuwe geluidsnormen voor fuiven 
en andere elektronisch versterkte muziekevenementen in werking. De Ambrassade 
vreest dat niet alle lokale besturen voldoende op de hoogte zijn en dat zou kunnen 
resulteren in een verkeerde controle op die normen en een verschillende interpretatie 
van die normen tussen gemeenten.

De Ambrassade roept daarom de Vlaamse overheid op om erover te waken dat lokale 
besturen voldoende geïnformeerd zijn om zo de bestaande normen juist te interpreteren 
en toe te passen. Volgens de Ambrassade moet het mogelijk zijn voor organisatoren om, 
in de mate van het mogelijke, te kiezen voor de geluidscategorie die het meest geschikt 
is voor hun evenement.

1. Wat zal de minister doen om de aanbeveling van de Ambrassade m.b.t. het 
informeren van lokale besturen over geluidsnormen op te volgen? Welke acties zal de 
minister hiervoor ondernemen?

2. Wat vindt de minister van het voorstel om in de mate van het mogelijke 
organisatoren te laten kiezen voor de geluidscategorie die het meest geschikt is voor 
hun evenement? Is zij van plan hierop in te gaan? Hoe zal zij dat concreet 
aanpakken? 
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1. Er werd in de periode rond de invoering van de vernieuwde regelgeving heel wat 
aandacht besteed aan het informeren van lokale besturen. Momenteel laat het 
departement Leefmilieu, Natuur en Energie een bevraging uitvoeren. bij de lokale 
besturen en politiezones over de vernieuwde regelgeving en de handhaving ervan. 

2. Organisatoren kunnen bij de lokale overheid voor hun activiteit een bepaald 
geluidsniveau aanvragen onder de vorm van een bepaalde categorie. Er is in de 
vernieuwde regelgeving bewust gewerkt met 3 verschillende categorieën van 
geluidsniveaus om te vermijden dat er onnodig hoge geluidsniveaus worden 
geproduceerd. Het is aan het lokale bestuur om hierop in te gaan of dit eventueel te 
beperken als zij dit nodig achten. Ik ben dan ook van mening dat de huidige werkwijze 
moet worden behouden.    


